
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 11/11-2019 stillet følgende spørgs-

mål nr. 197 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 197:  

”Kan ministeren oplyse, om det kun er Rigshospitalet, der arbejder med lokale 

medicinråd, eller er ministeren bekendt med, at dette skulle foregå andre steder 

via direkte nedfældede notater og instrukser?” 

 

Svar: 

Ministeriet vil til brug for min besvarelse indhente bidrag fra Danske Regioner. 

 

Jeg forventer at kunne svare endeligt på spørgsmålet primo januar. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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